
 

 
III nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 25 stycznia 2019 r.  
 
 

I Otwarcie sesji.  

Obecnych radnych 12 na stan 15. 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Sendera poprosił wszystkich  o powstanie i 
uczczenie minutą ciszy tragicznie zmarłego Prezydenta Miasta Gdańska Pawła Adamowicza.  
 
 

I. Podjęcie uchwały w sprawie: 
 
wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego – 22 
 
Uchwałą nr III/32/2019 z dnia 24 stycznia 2019r. Rada Powiatu Krośnieńskiego udzieliła 
pomocy finansowej Miastu Gubin w 2019r. w kwocie 75 000 zł z przeznaczeniem na 
podwyższenie kapitału zakładowego spółki Zachodnie Centrum Medyczne Spółka                                     
z ograniczoną odpowiedzialnością tj. z kwoty 3 380 000 zł do kwoty  3 680 000. Zgodnie                           
z uzasadnieniem do ww. uchwały podniesienie kapitału spółki jest konieczne w związku                            
z zamiarem jej dalszego rozwoju.  

 
Przewodniczący poprosił p.Burmistrza o zabranie głosu.  
p.Burmistrz – Starostwo przekazuje gminie pomoc finansową, którą gmina przekaże do ZCM.   
Wkrótce będziemy mogli się spotykać  i wypracowywać rozwiązania na przyszłość.  
 
H.Wojnicz – szkoda, że przed sesją nadzwyczajną nikt nie wyjaśnił radnym przyczyn 
dzisiejszego glosowania.  Sprawa  zapewnienia opieki zdrowotnej mieszkańcom Gubina jest 
bardzo poważna i ciągnąca się od wielu lat. Przedstawiciele Spółki ZCM  ciągle zwracają się do 
radnych o dofinansowanie jej działalności.  Dzisiejsza uchwała służy realizacji dziwnej 
transakcji finansowej bez pokrycia. Radni powinni w końcu zostać poinformowani o 
rzeczywistej sytuacji  Spółki. Powszechnie wiadomo, że  szpital zadłuża się miesięcznie  o 300 
tys. Trudno nie mieć złej opinii o funkcjonowaniu spółki i działaniach poprzedniej  dyrekcji 
szpitala.  Co z planowanym oddziałem rehabilitacyjnym, oddziałem wewnętrznym, budynkami 
szpitala?  
 
p.Burmistrz –Jest za mało czasu aby taką dyskusje przeprowadzić w szybkim tempie. 
Powiatowi zależy na tym aby pieniądze na zaległości  szybko zostały przekazane Spółce. 
Dlatego teraz jako gmina przekażemy Spółce pieniądze powiatowe, bez uszczerbku 
finansowego dla naszego budżetu.  
Co do budynku C szpitala : to właściciel decyduje o jego przeznaczeniu. Gmina jest jego 
właścicielem i to była bardzo dobra decyzja o jego przejęciu. 
  
M.Rogiński – czy pieniądze, które gmina otrzyma od Starostwa Powiatowego będzie 
zobowiązana Starostwu zwrócić? Jeżeli tak, to w jakim terminie? 
 



p.Burmistrz -  Powiat przekazuje gminie środki,  żeby gmina mogła  swój wkład przekazać do 
ZCM. To nie jest pożyczka. 
 
p.Skarbnik- żeby powiat przekazał środki do ZCM musi być tutaj zgoda drugiego 
współwłaściciela i drugi współwłaściciel musi uczestniczyć, zarówno w dopłatach, jak i  w 
podwyższeniu kapitału. Nie może być tak, że Starostwo wniesie udział 75%, a gmina swojego 
udziału 25% nie. Jest porozumienie pomiędzy Starostwem, a Gminą Gubin: żeby Starostwo 
mogło przekazać środki swoje, nam udziela pomocy w formie dotacji celowej na ten nasz 
wkład własny. Będzie podpisane porozumienie w tej sprawie. Wykorzystanie dotacji  
niezgodnie z przeznaczeniem skutkowałoby jej zwrotem do Starostwa.  
 
M.Rogiński – jakie korzyści ma gmina z  udziałów w spółce ZCM? Krosno Odrz. nie posiada 
żadnych udziałów w Spółce a i mieszkańcy Krosna Odrz. mają większe korzyści.  
 
p.Burmistrz- trzeba zabiegać o to, aby więcej z zakresu działalności Spółki było zlokalizowane 
w Gubinie.  Dziś jest w Gubinie:  świąteczną i nocna  pomoc i ZOL. Gmina ma  przejęty 
budynek, a jeszcze niedawni nie było nic.  Reaktywacja szpitala  to okres 3 - 5 lat.    
   
M. Rogiński – jakie jest zadłużenie szpitala na dzień 31 grudnia 2018r. ? 
 
p.Burmistrz – taką informację pzrekaże prokurent Spółki lub  p.Starosta. Walne zebranie 
podsumowujące będzie w kwietniu i wtedy będzie zamknięty bilans za poprzedni rok. 
 
T.Zajkowska – czy przekazywana dzisiejszą uchwała kwota będzie przeznaczona na spłatę 
długu? 
 
p.Burmistrz - szpital ciągle się nie bilansuje i powstają zaległości finansowe. Ta kwota jest 
potrzebna Spółce na złapanie  oddechu finansowego  i spłacenie bieżących  należności.  
  
H.Wojnicz – kiedy otrzymamy nowy program naprawczy? 
 
p.Burmistrz -nie wiadomo, czy to będzie program naprawczy, czy pomysł na funkcjonowanie 
tego szpitala. Luty, marzec, to jest ten czas, aby ten program przedyskutować.  
 
Z.Bołoczko – w budynku C, który przejęła gmina, zacieka dach i trzeba go rejestrować. 
Budynek B jest w dobrym stanie technicznym.  
 
p.Burmistrz - budynek B  potrzebuje milionów na remont.  MZUK  przyjrzy się dachowi w 
budynku C. 
 
M.Rogiński – zgłasza wniosek formalny aby w miesiącu marcu odbyć wspólną sesje Rady 
Powiatu, Rady Miejskiej w Gubinie z udziałem Burmistrza miasta Krosna Odrz. i  wójtów 
gmin powiatu krośnieńskiego, poświęconej aktualnej sytuacji finansowej Spółki ZCM oraz 
strategii rozwoju szpitala.  
 
R.Woszak – może lepiej zaprosić sam zarząd powiatu krośnieńskiego? O tym, co się dzieje w 
szpitalu decyduje zarząd.  
 
K.Zdobylak – przedstawiciel ZCM też powinien być na tym spotkaniu. To powinno być 
spotkanie, a nie sesja.  
 



 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego Mirosław 
Rogińskiego w sprawie zorganizowania wspólnej sesji w marcu 2019r Rady Miejskiej w 
Gubinie z Radą Powiatu Krośnieńskiego z udziałem przedstawicieli ZCM, Burmistrza Miasta 
Gubina i Krosna Odrz. oraz Wójtów gmin Powiatu Krośnieńskiego 
 
Wyniki głosowania  

Radni  Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY 

SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO    x 

Jerzy GALEWSKI    x 

Danuta 

GRYGOROWICZ 

nie 

głosowała 

   

Janusz JAŻDŻEWSKI    x 

Mariusz OCHOTNY nie 

głosował 

   

Teresa OPARA nie 

głosowała 

   

Ziemowit PATEK   x  

Mirosław ROGIŃSKI  x   

Tomasz 

ROMANOWSKI 

   x 

Wojciech SENDERA   x  

Jan SKÓRA  x   

Halina WOJNICZ  x   

Robert WOSZAK   x  

Teresa ZAJKOWSKA     x 

Krzysztof ZDOBYLAK    x 

Wynik przeprowadzonego głosowania /3 osoby-za, 3 osoby- przeciw, 6 osób - 
wstrzymało się od głosu/  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek nie uzyskał większości głosów.  
 
Z.Patek – wnosi o przegłosowanie  opcji zorganizowania wspólnego spotkania wcześniej 
wymienionego gremium.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie  wniosku o odbycie spotkania roboczego w lutym 
2019r  Rady Miejskiej w Gubinie z Radą Powiatu Krośnieńskiego z udziałem przedstawicieli 
ZCM, Burmistrza Miasta Gubina i Krosna Odrz. oraz Wójtów gmin Powiatu Krośnieńskiego 
 
Wyniki głosowania  

Radni  Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY 

SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO  x   

Jerzy GALEWSKI  x   

Danuta 

GRYGOROWICZ 
nie 

głosowała 

   



Janusz JAŻDŻEWSKI  x   

Mariusz OCHOTNY nie 

głosował 

   

Teresa OPARA nie 

głosowała 

   

Ziemowit PATEK  x   

Mirosław ROGIŃSKI    x 

Tomasz 

ROMANOWSKI 

 x   

Wojciech SENDERA  x   

Jan SKÓRA  x   

Halina WOJNICZ    x 

Robert WOSZAK  x   

Teresa ZAJKOWSKA   x   

Krzysztof ZDOBYLAK  x   

W wyniku przeprowadzonego głosowania /10 osób-za, 0 osób- przeciw, 2 osoby - 
wstrzymały się od głosu/  wniosek został przyjęty. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 22 ws.  wyrażenia 
opinii dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego 
 
Wyniki głosowania  
 

Radni  Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY 

SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO  x   

Jerzy GALEWSKI  x   

Danuta 

GRYGOROWICZ 
nie 

głosowała 

   

Janusz JAŻDŻEWSKI  x   

Mariusz OCHOTNY nie 

głosował 

   

Teresa OPARA nie 

głosowała 

   

Ziemowit PATEK  x   

Mirosław ROGIŃSKI    x 

Tomasz 

ROMANOWSKI 

 x   

Wojciech SENDERA  x   

Jan SKÓRA    x 

Halina WOJNICZ    x 

Robert WOSZAK  x   

Teresa ZAJKOWSKA     x 

Krzysztof ZDOBYLAK  x   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta /8 osób-za, 0 osób- 
przeciw, 4 osoby - wstrzymały się od głosu/i otrzymała nr III.24.2019 
 



 
Przewodniczący  po stwierdzeniu porządku obrad, zamknął III sesję Rady Miejskiej w 
Gubinie.  
Zakończenie godz. 9:40 

 

 

 

                                                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                            Wojciech Sendera  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała Alicja Dobras 

 

 

 


